
Seja odbora učiteljev 
kmečko nadaljevalnih šol 

Širšiodbor je imel dne 29. maja v Celji 
sejo, na kateri je razpravljal o delu za napre 
dek teh šol v banovini. 

Na seji je podal svoje poročilo tud 
g. ref. kr. banske uprave svetnik Krošl Joži 
o stanju šol. V tekočem letu je največ šo 
v obmejnih srezih. Vseh učencev je seda 
1410. Šole so ljudstvu koristne, kar dokazuj 
tudi številen obisk. Prav koristna pa so iz 
redna predavanja kmetijskih strokovnjakov 
katerim prisostvujejo tudi ostali vaščani 
Učni načrt je gotov in ga bodo prejele vsi 
šole. 

Predsednik tov. Gosak je poročal o deli 
ožjega odbora. Obširneje je pojasnil tudi na 
men izdajanja učnih knjig. Omenil je, da bi 
še do jeseni izšla tudi knjižica o govedoreji 
Zlatih naukov, knjižice, katero je izdal od 
bor, je na razpolago samo še 150 izvodov 
Radi njene res zlate vsebine so jo nabavili 
skoraj vse šole. 

Knjižnica oelbora, katero votli tov. Grča 
■■ z Barja, šteje sedaj 139 knjig. Vse knjige S: 

strokovne vsebine in neobhodno potrebne z: 
izpopolnitev nadaljnje izobrazbe učiteljev 
kateri poučujejo v kmečko nadaljevalnih šo 
lah. Učiteljstvo z vnemo posega po njih. 

Zanimiv je bil referat tov. Vollmaierj 
o učilih v kmečko nadaljevalni šoli. Potrebi 
učil je nujna. Primanjkuje pa sredstev z; 
njih nabavo. 

Za proslavitev 10 letnice obstoja šol bo 
do odborniki izdelali še podrobne predloge 
Osvojen je bil predle>g g. svetnika Krošlja 
da izda odbor za 10 letnico tudi brošuro, k 
bo podala točen pregled in ustroj našil 
kmečko nadaljevalnih šol. 

Odbor je tudi razpravljal o listu, ki b 
bil nekak učni pripomoček za učence ter tvo 
ril vez med njimi in šolo. Za njegovo izda 
janje pa primanjkuje denarnih sredstev. 

Kmečko nadaljevalne šole so zelo zbli 
zale učiteljstvo z najširšimi plastmi narod 
in ustvarjajo pogoje, da žive z okolico v pra 
vem občestvu, ki ga ustvarja življenje n 
vasi. 

Odbor. 


